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Vragen van de leden De Boer en Remco Dijkstra (beiden VVD) aan de 
Staatssecretaris Infrastructuur en Milieu over spoorhinder in Den Bosch en 
Rosmalen (ingezonden 16 oktober 2014) 

Vraag 1
Bent u bekend met de spoorhinder die omwonenden ervaren in Den Bosch 
(ondere andere aan de Willem van Oranjelaan) en bij het verhoogde spoor te 
Rosmalen? 

Vraag 2
Hoe beoordeelt u de leefomgeving van omwonenden in dit gebied? Hoe 
verwacht u dat deze situatie zich ontwikkelt ten tijde van de aanleg van het 
derde spoor langs de Betuweroute? 

Vraag 3
Kunt u aangeven welke afspraken zijn gemaakt met deze omwonenden 
omtrent trillings- en geluidshinder? Zijn deze afspraken ook nagekomen? Zo 
nee, waarom niet? 

Vraag 4
Ziet u mogelijkheid om met deze omwonenden en de desbetreffende 
decentrale overheden in gesprek te gaan en te zoeken naar oplossingen voor 
de hinder? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 5
Klopt het dat een snelheidsbeperking van goederentreinen rond station Den 
Bosch zou kunnen leiden tot minder overlast? Zo nee, waarom niet? Zo ja, is 
het mogelijk om dit te onderzoeken? 

Vraag 6
Kunt u deze vragen vóór 5 november 2014 beantwoorden?
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